
آرمان ملی: در حالی که همه نگاه های علاقه مندان به فوتبال 
به قطر محل برگزاری رقابت های جام ملت های آسیا است اتفاقاتی 

در باشگاه استقلال در حال رخ دادن است. 
   درخواست لغو بازی

باشگاه استقلال با ارسال نامه ای خواهان لغو دیدار با مس 
رفسنجان در مرحله یک شانزدهم نهایی جام حذفی شد. 
امیرحسین روشنک مسئول برگزاری مسابقات جام حذفی فوتبال 
روز یکشنبه در گفت وگو با تسنیم اعلام کرده بود باشگاه های 
استقلال و پرسپولیس که دو و سه ملی پوش دارند به صورت 
شفاهی خواهان به تعویق افتادن دیدار های خود در مرحله یک 
شانزدهم نهایی جام حذفی شده اند، ولی باید برای این کار نامه 
رسمی بدهند. در همین زمینه، پیگیری ها نشان می دهد باشگاه 
استقلال نامه ای به سازمان لیگ ارسال کرده و خواستار به تعویق 
افتادن بازی با مس رفسنجان شده است. طبق برنامه قرار است 
دیدار استقلال با مس جمعه هفته جاری در رفسنجان برگزار شود. 

   وضعیت مطهری
او  از  آبی پوشان  مهاجم  به  نامه ای  در  استقلال  باشگاه 
درخواست کرد دیگر در تمرینات این تیم شرکت نکند. باشگاه 
استقلال در نقل وانتقالات زمستانی رافائل سیلوا و جلال الدین 
ماشاریپوف را جذب کرده و قرار است این دو بازیکن به جای 
سعید مهری و کوین یامگا در لیست آبی پوشان قرار بگیرند. از 
باشگاه استقلال همچنین خبر می رسد که جواد نکونام نام ارسلان 
مطهری را در لیست خروج قرار داده است. مسئولان استقلال روز 
گذشته نامه ای به این بازیکن داده و از او خواسته اند با توجه به قرار 
گرفتن در لیست خروج، در تمرینات آبی پوشان شرکت نکند. تمرین 
روز یکشنبه گذشته استقلال تعطیل بود و از دیروز پیگیری می شود 
کنش مطهری به درخواست باشگاه چیست. مطهری  و باید دید وا
سال گذشته نیز در لیست خروج ریکاردو ساپینتو قرار داشت، اما 
به دلیل عدم توافق مسئولان وقت باشگاه استقلال با مطهری، 
این بازیکن در جمع آبی پوشان باقی ماند. مطهری در نیم فصل 
اول با توجه به عملکردش جایی در تفکرات کادر فنی استقلال 
نداشت و بیشتر بازی ها یا نیمکت نشین بود یا در لیست 18 نفره 
قرار نمی گرفت. چند باشگاه لیگ برتری خواهان مطهری هستند و 
به نظر می رسد جدایی او از استقلال می تواند به سود مهاجم فعلی 
آبی پوشان باشد تا حداقل در تیمی بازی کند که بیشتر به کار گرفته 
شود. گفتنی است، طبق قانون نقل وانتقالات نیم فصل دوم، هر 
باشگاهی باید با بازیکن مازاد برای خروج از لیست توافق کند، در 

غیر این صورت امکان فسخ قرارداد یکطرفه وجود ندارد. 
   انتقال از گل گهر

کرات  باشگاه استقلال براساس درخواست سرمربی این تیم مذا
خود را با چند بازیکن پیش می برد که حسین گودرزی مدافع 
چپ تیم فوتبال شمس آذر یکی از این بازیکنان است. براساس 
پیگیری ها مشخص شد، باشگاه شمس آذر مشکل و مخالفتی 

برای این انتقال ندارد. به همین خاطر باشگاه شمس آذر به 
دنبال جذب یک جایگزین برای گودرزی است. در این خصوص 
کراتی بین باشگاه قزوینی با یک باشگاه لیگ برتری صورت  نیز مذا

گرفته که به نظر می رسد روند مثبتی را هم در پی داشته است. 
گر انتقال جایگزین گودرزی به شمس آذر نهایی  با این حساب ا

شود، این بازیکن نیز به طور قطعی بازیکن استقلال خواهد شد. 
   مشکل مالیاتی 

باشگاه استقلال برای پرداخت باقی مانده بدهی مالیاتی خود 
کید علی خطیر  با سازمان امور مالیاتی به توافق رسید. با توجه به تا
مبنی بر ضرورت دریافت مجوز حرفه ای و با استناد به نقش تسویه 
، باشگاه استقلال  حساب های مالیاتی در روند صدور این مجوز
حل مشکل مالیاتی که قدمت 1۷ ساله دارد را در دستور کار قرار داد. 
به همین منظور مدیرعامل استقلال به مدیران باشگاه ماموریت 
داد موانع مالیاتی را باشگاه برطرف کنند. با اعلام محسن شیرزادی، 
معاون مالی باشگاه استقلال، بدهی مالیاتی مربوط به درآمد های 
سال 1۴۰1 باشگاه که 8/۳1 میلیارد تومان اعلام شده بود، با تلاش 
و پیگیری به 8/۲ میلیارد تومان کاهش پیدا کرد. همچنین 
در حالیکه بدهی های مالیاتی انباشته شده باشگاه استقلال 
از حدود بیش از 1۷ سال پیش تا سال 1۴۰۰ بالغ بر ۲۷۰ میلیارد 
تومان اعلام شده بود، باشگاه استقلال توانست با پیگیری های 
، این عدد را به مبلغ ۳۲ میلیارد تومان  مداوم و مراجعات مکرر

کاهش دهد. باشگاه استقلال متعاقبا 
جهت انعقاد تفاهم نامه مالیاتی 
برای اخذ مجوز حرفه ای حدودا 
مبلغ ۲1 میلیارد را به صورت نقدی 
پرداخت کرد تا مابقی را طبق توافق 
با سازمان امور مالیاتی به صورت 
اقساط پرداخت کند. با بارگذاری 
این تفاهم نامه مالیاتی استقلال 

مشکلی از سمت بدهی مالیاتی برای 
اخذ مجوز حرفه ای نخواهد داشت. 

   تصمیم هیات مدیره 
یکشنبه شب گذشته جلسه هیات مدیره باشگاه استقلال با 
یک روز تاخیر و با حضور مهدی افضلی، فرشید سمیعی، مهدی 
حیدرزاده و علی خطیر برگزار شد. در بخش اول این جلسه، 
معاون مالی اداری باشگاه گزارش مالی خود را به اطلاع اعضای 
هیات مدیره و مدیرعامل استقلال رساند. در بخش دوم جلسه، 
موضوع نقل و انتقالات، تقویت تیم و جذب بازیکنان جدید مورد 
بحث و بررسی قرار گرفت. در این بخش، خطیر به شرح برنامه های 
خود و اهداف نقل و انتقالاتی استقلال پرداخت. هیات مدیره نیز 
کید داشت که تمرکز نقل و انتقالاتی روی لیست مدنظر  بر این تا
سرمربی و تامین خواسته های در بحث جذب بازیکنان جدید 
او باشد. علی آقامحمدی به دلیل مشغله بالای کاری، در جلسه 
یکشنبه شب گذشته حضور نداشت و قرار است از جلسه بعدی در 
جمع مدیران استقلال حاضر شده و به صورت رسمی کار خودش 

را در این باشگاه آغاز کند. 
   بازیکن دوم ازبک؟

سایت ازبکستانی از علاقه چند تیم ایرانی از جمله استقلال به 
جذب عزیز تورگونبویف خبر داد. باشگاه های ایرانی به طور جدی 
به عزیز تورگونبویف، وینگر راست تیم ملی ازبکستان و باشگاه 
کور علاقه مند هستند. باشگاه »استقلال« جدی ترین  پاختا
خواهان این بازیکن ازبکستانی است که در جام ملت های آسیا 
در قطر عملکرد درخشانی داشت. پیش از این اعلام شد که 
استقلال با جلال الدین ماشاریپوف ستاره مشهور ازبکستان، 

برای عقد قرارداد یک سال و نیمه به توافق رسیده است. 
   وضعیت پنجره 

پنجره نقل وانتقالاتی باشگاه استقلال به دلیل پرونده شکایت 
ریکاردو ساپینتو و دستیارانش توسط فیفا بسته شده بود. مدیران 
استقلال پرونده سرمربی پرتغالی پیشین خود را به دادگاه حکمیت 
ورزش )CAS( بردند، اما در مورد دستیارانش طی نامه ای به 
فیفا درخواست کردند از محل مطالبات شان از 
این نهاد، حق و حقوق دستیاران سایپنتو 
پرداخت شود. فیفا با درخواست باشگاه 
وکلای  اما  کرد،  موافقت  استقلال 
دستیاران ساپینتو این موضوع را 
نمی پذیرفتند. مسئولان استقلال 
در نامه ای دیگر به فیفا مراتب را 
اعلام کردند و خواستار پیگیری 
پرونده شدند. ظاهراً فیفا از 
وکلای سایپنتو خواسته بود 
طریق  از  مطالبات شان  که 
فیفا پرداخت شود و در نهایت 
وکلای ساپینتو این موضوع را 
پذیرفتند. قرار است پرداخت 
ساپینتو  دستیاران  مطالبات 
پنجره  تا  بگیرد  صورت  فیفا  توسط 

نقل وانتقالاتی باشگاه استقلال باز شود. 
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از لیست مازاد تا وضعیت پنجره 

استقلالچهمیگذرد؟ در

محبی: به رکوردها توجه نمی کنم  
محمد محبی، بازیکن تیم ملی و زننده گل 
اول ایران برابر ژاپن در گفت وگو با ایسنا درباره 
شکسته شدن رکوردها توسط او اظهار کرد: من 
به این رکوردها توجه نمی کنم. ما فقط روی بازی 
ژاپن و عملکردمان تمرکز داشتیم. ما با ذهنی 
آرام به بازی آمده بودیم و بهترینمان را برای تیم 
کشورمان انجام دادیم. در واقع همه بازیکنان 
ایران به این شکل عمل کردند. ما فشار زیادی 
گذاشتیم و تلاش کردیم به بهترین شکل مقابل 
ژاپن بازی کنیم. اینطور بگویم که ما برای هر توپی 
جنگیدیم و در نهایت به پیروزی رسیدیم. ما 
فقط تا همان شنبه شب خوشحالی کردیم و باید 
از فرصت ریکاوری و آماده سازی برای بازی نیمه 
نهایی استفاده کنیم. او درباره تقابل با بازیکنانی 
مانند تومیاسو، کوبو و میتوما که در آرسنال، رئال 
سوسیه داد و برایتون بازی می کنند، گفت: ما هم 
کیفیتی مثل مهدی طارمی، سردار  بازیکنان با
آزمون، علیرضا جهانبخش و کریم انصاری فرد 
داریم که آنها هم در لیگ قهرمانان اروپا بازی 
کرده اند. برای ما این چیزها مهم نیست که مقابل 

چه بازیکن و تیمی قرار می گیریم.

ویژه

ایسکو نیز مثل میلیون ها هوادار 
رئال و دوست دار فوتبال دوست 
ندارد تونی کروس در پایان فصل 
بازنشسته شود. کروس به قدری 
خوب بازی کرد که ایسکو برایش 
نوشت: »تونی، لطفا بازنشسته 
نشو. اجازه بده دو سه سال دیگر از 
تماشای بازی هایت لذت ببریم.«

 موعود بنیادی فر، داور بین المللی 
فوتبال ایران که در جام ملت های 
آسیا نیز حضور داشت، در پایان 
دور گروهی از قطر برگشت خورد 
و به ایران آمد. بنیادی فر بعد از 
بازگشت از ایران دیروز با حضور 
در محل فدراسیون با مهدی تاج، 

دیدار و گفت وگو کرد. 

قهرمان ووشو در دیدار با سردار 
آزمون، پیراهن شماره 20 تیم ملی 
در دیدار با ژاپن را از سردار هدیه 
گرفت و برای ملی پوشان آرزوی 
موفقیت کرد. به نظر می رسد 
الهه منصوریان تا فینال برای 
تیم ملی در قطر  از  حمایت 

حضور دارد.

ت
شــ

س نو
عک

        هدیه   بازنشستگی دیدار داور 

گفتوگو

مهدی امیرآبادی بازیکن سابق تیم ملی و 
گردان  باشگاه استقلال در خصوص عملکرد شا

قلعه نویی در جام ملت ها صحبت کرد. 
   نظر شما درباره برد تیم ملی مقابل ژاپن 

چیست؟
 نباید خودمان را گول بزنیم که تیم ما یک 
نیمه عالی بازی کرد؛ اما در نیمه اول تحت تاثیر 
اسم حریف بودیم. تیم ما در نیمه اول توپ را به 
ژاپن داده بود؛ اما وقتی یکی دو فرصت خوبی 
ایجاد کردیم فهمیدیم که می شود به دروازه ژاپن 
هم حمله کرد. در نیمه دوم هم فرصت های 
خوبی ایجاد کردیم و یکی از بهترین بازی های 
تیم ملیدر چند دهه اخیر را شاهد بودیم. قبل 
از بازی به همکاران رسانه ای در شبکه اینترنتی 
گفته بودم می بریم و همه می خندیدند که این 
حرف را زدم؛ اما دیدید که بازی را بردیم. به قول 
معروف غول آسیا را شکست دادیم و این مساله 
با غیرت بچه های تیم ملی اتفاق افتاد. من بازیکن 
تیم ملی بودم و خوب می دانم شاید برخی مواقع 
تیم ملی ما مقابل عربها خوب بازی نکند ولی هر 
زمان جلوی ژاپن و کره بازی داریم انگیزه بازیکنان 

ما دو برابر می شود. 
عملکرد امیر قلعه نویی در تیم ملی را   

چگونه ارزیابی می کنید؟
 ای کاش واقعا به مربیان ایرانی اعتماد شود. 
خودِ من هم نمی دانم چرا غریبه پرست هستیم 
و هر چه مربی خرجی بخواهد برایش فراهم 
می کنیم. مثلا برای همین تیم ملی با قلعه نویی 
بازی های تدارکاتی خیلی خوبی در نظر گفته 
نشد و حتی شنیدم مطالبات آنها را خیلی دیر یا 
گر مربی خارجی  کم و زیاد پرداخت کردند، اما آیا ا
خ می داد؟ قلعه نویی  داشتیم هم این اتفاق ر
پرافتخارترین مربی ایران است و با بسیار با تجربه 
ولی درخواست من این است که به مربی ایرانی و 

حتی مربیان جوانتر اعتماد کنید. 
   درباره دیدار تیم ملی ایران با قطر چه 

نظری دارید؟
 اصلا نباید قطر را ضعیف تصور کنیم. در این 
تورنمنت اصلا تیم ضعیف ندیدیم و همه تیم ها 
فراتر از حد انتظار ظاهر شدند. تیمی که ژاپن را 
شکیت داده اصلا نباید مغرور شود. کادر فنی 
تیم ملی هم از حالا بازیکنان را آماده بازی با 
قطر کند چون فرصت خوشحالی زیادی برای 

بازیکنان تیم ملی وجود ندارد. 

امیرآبادی: 
اصلا نباید قطر را 
ضعیف تصور کنیم

کمیل قاسمی: پیشنهادی برای  
حضور در کادر فنی تیم ملی نداشتم 
ایسنا: مدرس دوره های مربیگری اتحادیه 
گفت: هیچ پیشنهادی برای  کشتی،  جهانی 
حضور در کادر فنی تیم ملی کشتی آزاد نداشتم. 
کمیل قاسمی در گفت وگو با ایسنا، با اشاره به 
حضور عبدا... موحد، اسطوره پرافتخار و مردمی 
کشتی ایران در استان مازندران، اظهار کرد: باعث 
افتخار من بود که توانستم آقای موحد را از نزدیک 
ببینم. اولین بار بود که موفق به دیدن ایشان 
شدم و از این اتفاق خیلی خوشحال شدم. او 
واقعا انسانی با تجربه و پخته و اسطوره واقعی 
کشتی و ورزش ایران است که به حضور چنین 
فردی در کشتی ایران افتخار می کنیم. این دارنده 
مدال های طلا و نقره المپیک و نقره جهان، افزود: 
به شخصه از دیدار با ایشان خیلی لذت بردم. 
ایشان اشعار زیادی دارد که در این مراسم یک 
شعر به زبان فارسی و یک شعر هم به گویش محلی 
مازندران سرود که واقعا عالی بود و همه لذت 
بردیم. امیدوارم آقای موحد همیشه سلامت 
باشند و برای ایشان آرزوی موفقیت روز افزون 
دارم. این مدرس دوره های مربیگری اتحادیه 
جهانی کشتی در پاسخ به این سوال که با توجه به 
حضور افرادی هم چون احسان لشگری و مهدی 
تقوی در کادر فنی جدید کشتی آزاد، آیا به او نیز 
پیشنهاد حضور در کادر فنی تیم ملی داده شد یا 
، هیچ پیشنهادی به من نشد.  ؟ گفت: خیر خیر
برای تیم ملی آرزوی موفقیت دارم و امیدوارم در 

المپیک بهترین نتایج به دست بیاید. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: هافبک تیم فوتبال نساجی به شدت در تلاش 
است تا از جمع این تیم جدا شود. فرشید اسماعیلی که در 
نقل وانتقالات تابستانی لیگ بیست وسوم به عنوان بازیکن آزاد 
به نساجی پیوسته بود، پس از نیم فصل حضور در این تیم، در 
تلاش است تا رضایت مدیران این باشگاه را برای جدایی جلب 
کند. هافبک پیشین استقلال و فولاد خوزستان در نیم فصل 
اول، 1۲ بازی انجام داد و یک گل هم به ثمر رساند و در لیگ 
قهرمانان آسیا هم برای نساجی به میدان رفت، ولی در تعطیلات 
حالی  در  این  است،  نساجی  از  جدایی  خواهان  نیم فصل 
است که مدیران این باشگاه با درخواست اسماعیلی مخالفت 
گر هافبک تیم شان تصمیم به جدایی دارد  کردند ا و اعلام 
باید مبلغ رضایت نامه اش که 1۰ میلیارد تومان است، بپردازد. 
اسماعیلی در اردوی ترکیه نساجی حاضر نشد و در حال حاضر 
هم در تمرینات این تیم شرکت نمی کند. او راضی به پرداخت 
مبلغ رضایت نامه اش نیست و می خواهد بدون پرداخت پول از 
نساجی جدا شود. این در حالی است که او بیش از 5۰ درصد از 

مبلغ قراردادش را دریافت کرده است. 

بیــنالمــلل
  یورگن کلینزمن در نشست خبری پیش از دیدار تیم های 
کره جنوبی و اردن اظهار داشت: از حضور در  ملی فوتبال 
نیمه نهایی جام ملت های آسیا بسیار بسیار هیجان زده هستیم. 
به اردن تبریک می گویم که به این مرحله رسیدند. ما با هم همگروه 
بودیم و حضور دو تیم در نیمه نهایی نشان می دهد گروهی بسیار 
قدرتمند داشتیم. وی با تمجید از همتای خود در دیدار فردا 
خاطرنشان کرد: سرمربی اردن با این تیم فوق العاده کار کرده، 
اما می خواهیم فراتر از نیمه نهایی برویم. تشنه موفقیت هستیم 
و آمادگی لازم را داریم. می دانیم بازی بسیار دشواری داریم و از 
روحیه مثبتی بهره می بریم. راه زیادی پیموده ایم و تلاش می کنیم 
کنون  به فینال رقابت ها صعود کنیم. وی در مورد اینکه کره ای ها تا
تیم های بزرگی چون عربستان و استرالیا را حذف کرده، عنوان کرد: 
اینکه چه تیم هایی را حذف کرده ایم و هر مسئله ای که تمرکز ما 
را از دیدار با اردن از بین می برد، اهمیتی برای ما ندارد. بازیکنان 
باتجربه ای داریم که انگیزه بالایی دارند تا به فینال برسند. کلینزمن 
در پاسخ به این پرسش که آیا ترجیح می دهد در فینال مقابل ایران 
صف آرایی کند یا قطر، اظهار داشت: پیش از فینال و فکر کردن به 

این مسابقه کارهای زیادی داریم که باید انجام بدهیم! 
  حسین عموته در نشست خبری پیش از بازی با کره جنوبی 
در مرحله نیمه نهایی جام ملت  های آسیا ۲۰۲۳، اظهار داشت: بازی 
خیلی سختی داریم، اما شانس هر دو تیم مساوی است. می دانیم 
کارمان خیلی سخت است، زیرا کره جنوبی یکی از تیم های بزرگ 
قاره آسیاست. وی افزود: پتانسیل تیمی کره جنوبی از لحاظ 
کتیکی و فیزیکی بسیار زیاد است. می دانیم بازی خیلی سختی  تا
داریم و باید مالکیت توپ داشته باشیم. باید پاس های خوبی 
کتیک مناسبی اتخاذ کنیم. تلاش ما  بدهیم و برای کنترل بازی تا

این است شرایط ایده آل خودمان را 
حفظ کنیم و به چیزهای دیگر فکر 
نکنیم. سرمربی تیم ملی فوتبال 

اردن تصریح کرد: می دانیم 
آنها با بردن تیم هایی مثل 

استرالیا و عربستان به 
نیمه نهایی آمده اند، 

اما به هر حال باید 
قلب های مان  با 

بجنگیم. 

2 گام تا فتح جام 

 تیم ملی بازی قدرتمندانه ای برابر ژاپن انجام داد و نزدیک 
کم مطلق زمین بود. تا آنجا که یادم می آید یکی از  به ۷۰ دقیقه حا
بهترین بازی های کشورمان مقابل ژاپن بود و کاری که باید صورت 
می گرفت را انجام دادند. ژاپن دوست داشت که ایران از عقب 
بازی سازی کند و تیم را پرس کنند که نقشه های آنها عملی نشد. 
کادر فنی تیم ملی در نیمه دوم، سیستم بازی تیم را تغییر داد و 
هدفمند رو به بازی مستقیم آورد. بازیکنان تیم ملی فوتبال ایران با 
قلب شان بازی کردند و در حالی که یک گل از برترین تیم آسیا عقب 
کتیکی کادر فنی را در آن شرایط  بودند، با تمام وجود فرامین تا
سخت اجرا کردند. ژاپن جزو بهترین تیم های فوتبال دنیاست و 
از لحاظ امکانات، تجهیزات و سخت افزاری هم همچنان در صدر 
قاره آسیا قرار دارد. تیم ملی فوتبال ایران همواره مقابل تیم های 
ژاپن و کره جنوبی عقب می نشست و منتظر می ماند که این تیم ها 
چکار می کنند، اما بعد از مدت ها ابتکار عمل دست ما بود و این 
ایران بود که برنامه های خود را به حریف دیکته کرد به طوری که 
ژاپن در نیمه دوم فقط نظاره گر کیفیت بالای فوتبالیست های 
ایرانی بود. قطر  نسبت به ازبکستان تیم خیلی فیزیکی نیست و 
به نظرم ایران بهترین تیم فیزیکی آسیاست که بازیکنانش با تمام 
انرژی در زمین بازی می کنند. مسلماً بازی با قطر هم سخت است، 
کثر کارشناسان شانس پیروزی را به این  چون قبل از دیدار با ژاپن ا
تیم می دادند، اما آنها در جمع ۴ تیم نهایی قرار نگرفتند. بر همین 
کنون ایران در این مرحله قرار دارد و دست بالا گرفتن  اساس هم ا
ایران یک تیغه دو لبه است. از سوی دیگر قطر میزبان مسابقات 
که مقابل  است و نمی توان امتیاز میزبانی آنها را نادیده گرفت چرا
گران خودش بازی می کند. آنها در این سال ها  دیدگان تماشا
ج هنگفتی را انجام داده اند و فوتبالشان خیلی  هزینه و مخار
پیشرفت کرد ه  است، اما امیدوارم ملی پوشان کشورمان بدون 
اشتباه، با تمام وجود و تمرکز به میدان بروند و برنده دیدار با قطر 
شوند و بعد از سال ها به فینال صعود کنند. خوشبختانه طارمی 
در این دیدار می تواند بازی کند و به طور حتم با همکاری سایر 
ملی پوشان می تواند نویدبخش لحظات خوبی برای مردم ایران 
باشد و باز هم با کسب یک پیروزی دلچسب، مردم را خوشحال 
کنند. البته پیش از هر چیز بازیکنان باید پیروزی لذت بخش 
که  مقابل ژاپن را فراموش کنند و به فکر ادامه جام باشند، چرا
مأموریت آنها هنوز تمام نشده است و تنها ۲ گام دیگر تا فتح جام 

فاصله دارند. 

عبدی بهادر
کارشناسفوتبال

:ایرانوکرهجنوبیفینالیستمیشوند قاسمپور

است پروین:باقلعهنوییقهرمانشویملذتشچندبرابر

ابراهیم قاسمپور در مورد پیروزی ۲ بر یک 
ایران مقابل ژاپن در یک چهارم نهایی جام 
ملت ها اظهار داشت: فکر می کنم سخت ترین 
مسابقه تیم ملی در جام ملت ها این دوره 
مقابل ژاپن بود. قبل از آن در مرحله گروهی و 
همچنین بازی با سوریه حریفان نسبتاً آسانی 
داشتیم اما مقابل ژاپن تیم ملی محک خورد. 
در نیمه اول هم ژاپن بود که گل را زد و سوار بر 
بازی بود اما در نیمه دوم با شناختی که کادر 
فنی از نفرات داشت توانست تغییرات خوبی 
کاملاً خوب و هجومی  کند و  در تیم ایجاد 
بازی کردیم و شایسته پیروزی در 9۰ دقیقه هم 

بودیم که خوشبختانه این اتفاق افتاد. وی در 
مورد اینکه چه شد که تیم ملی در نیمه دوم به 
یکباره متحول شد، گفت: پاسخ به این سؤال 
سخت است. اینکه چگونه تیم ملی ما آنقدر 
خوب بازی کرد و متحول شد یا اینکه چرا ژاپن 
در نیمه اول خوب بود و در نیمه دوم تحت 
تأثیر بازی ما قرار گرفت واقعاً دلایل مختلفی 
دارد. اما همان طور که جهانبخش کاپیتان تیم 
بعد از بازی گفت بازیکنان در رختکن هم قسم 
شدند تا بازنده نباشند. بازیکنان عزم خود 
را جزم کرده بودند تا در این بازی به پیروزی 
برسند و بازی قابل قبولی هم انجام دادیم. این 

کید کرد: انگیزه بازیکنان و  کارشناس فوتبال تأ
تعصب و غیرت ایرانی که در این بازی از خود 
نشان دادند باعث شد تا پیروز شویم. تیم ملی 
اتحاد و همبستگی خوبی داشت و همین 
رفاقت و یکدلی یکی از دلایل موفقیت تیم بود. 
می دیدیم که وقتی تیم گل می زند بازیکنان 
چقدر یکدیگر را خوشحال در بغل می گیرند و 
به هم تبریک می گویند و وقتی طارمی اخراج 
شد چقدر ناراحت بود. اینها همگی نشان 
از یکدلی و رفاقت در تیم دارد. قاسمپور در 
مورد اینکه می توان گفت تیم ملی ۷۰ درصد راه 
قهرمانی را طی کرده است، اظهار داشت: قبل 

از مسابقات همه می گفتند ژاپن، کره، ایران، 
استرالیا و حتی عربستان شانس های قهرمانی 
کنون با توجه به حذف بسیاری از  هستند ا
این مدعیان می توان گفت که ما و کره جنوبی 
شانس بیشتری نسبت به دو تیم دیگر برای 
قهرمانی داریم و قطر و اردن بخت شان کمتر 
است اما نمی توان هیچ تیمی را در این رقابت ها 
دست کم گرفت و باید برای همه تیم ها احترام 
قائل بود همه تیم ها سرسخت و جنگنده در 
این رقابت ها حاضر شدند ولی روی کاغذ ما 
و کره جنوبی به احتمال زیاد در فینال بازی 

خواهیم کرد. 

ایران  فوتبال  پیشکسوت  پروین  علی 
می گوید تیم ملی نباید در باد برد برابر ژاپن 
بخوابد و باید تمرکزش روی بازی برابر قطر 

باشد. 
   پیروزی مقابل ژاپن 

گفت وگو با ایسنا، درباره  علی پروین در 
اپن و  پیروزی تیم ملی فوتبال ایران برابر ژ
آسیا  ملت های  جام  نیمه نهایی  به  صعود 
اظهار کرد: به نظر من در مرحله گروهی تیم 
خیلی خوب بازی نمی کرد، اما در بازی با 
اپن واقعا عالی بودند و باید به آنها خسته  ژ
نباشید، گفت. به همه تیم این برد شیرین را 
تبریک می گوییم. دستشان درد نکند که دل 
مردم را شاد کردند. تیم باید مراقب باشد که 
در باد برد مقابل ژاپن نخوابد. او افزود: ژاپن 
با بازی های تدارکاتی متعدد و برد آلمان، در 
نیمه دوم برابر ایران حرفی برای گفتن نداشت 

و فوتبالیست های ما فوتبالی بازی کردند 
که همه مردم لذت بردند. امیدوارم در 

بازی قطر هم شاهد بهترین عملکرد 
تیم ملی باشیم و بازیکنان در باد 

اپن نخوابند. نباید قطر را دست  برد برابر ژ
کم بگیرند چون به نظر من بازی برابر قطر 

سخت تر از ژاپن است. 
   دیدار با سوریه 

پروین در ادامه به اخراج مهدی طارمی 
در دیدار برابر سوریه اشاره کرد و گفت: روی 
صحنه ای که مهدی طارمی کارت زرد دوم 
را گرفت، برایم سوال بود اصلا او در آن نقطه 

به خیر  به هر حال  کار می کرد؟  زمین چه 
گذشت و به این مرحله رسیدیم. تیم ملی این  
همه زحمت کشیده و اردوهای متعدد برگزار 
شده تا الان جواب بگیرند. تیم ملی بازی برابر 
قطر را نباید دست کم بگیرد و باید با تمرکز بالا 
به مصاف این تیم برود. هم آقای قلعه نویی 
و هم کادر فنی اش به خوبی این موضوع را 
می دانند. امیدواریم چهارشنبه هم دوباره 

دل مردم را شاد کنند. 
   مربی خارجی؟

او همچنین گفت: من همیشه مخالف مربی 
خارجی بوده ام. الان هم لذت بردم تیم ملی با 
کادر فنی ایرانی به مرحله نیمه نهایی رسید. 
گرد خودم بوده،  گر با آقای قلعه نویی که شا ا
قهرمان شویم لذتش چند برابر است و به او 
افتخار می کنم. به آقای قلعه نویی، کادر فنی و 
به ویژه بازیکنان خسته نباشید می گویم که تا به 

حال عالی کار کرده اند. 
   عملکرد بازیکنان 

سرمربی و کاپیتان سال های دور 
تیم ملی در ادامه گفت: در بازی با ژاپن 

تک تک  نفرات خوب بودند. تیم عالی کار کرد. 
جهانبخش، آزمون، قدوس و تک تک نفرات 

بهترین عملکردشان را به نمایش گذاشتند. 
   دیدار با کره جنوبی

او در پاسخ به سوالی درباره مصاف احتمالی 
ایران برابر کره در فینال جام ملت های آسیا 
گفت: مربیان معمولا مرحله به مرحله  هم 
پیش می روند. الان همه تمرکز ما باید روی 
بازی با قطر باشد. بعد از آن به بازی بعدی فکر 
می کنیم. شاید اصلا اردن، کره را شکست داد و 
کثر بازی های این دوره  فینالیست شد. کره در ا
در وقت اضافه و دقایق پایانی گل زند. آنها واقعا 

خوش شانس بودند. 
   مصاف با قطر

پروین در پایان درباره مصاف چهارشنبه شب 
تیم ملی ایران برابر قطر هم گفت: چون میزبانند 
همه چیز به سود آنهاست. البته منظورم شرایط 
شاهد   VAR وجود  با  چون  نیست  داوری 
اشتباه نیستیم اما به هر حال بازیکنان ما باید 
مراقب باشند بی دلیل کارت زرد نگیرند و در 

ادامه اخراج نشوند. 


